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Protokoll	för	årsstämman	i	Körgårdsvägens	samfällighetsförening	söndagen	
den	17	juli	2022	på	Lindås	
	
1	Körgårdsvägens	ordförande,	Ulla-Britt	Carlsson	öppnade	stämman	och	hälsade	
deltagarna	välkomna		

	
2	Dagordningen	godkändes	
	
3	Val	av	mötesordförande	
Ulla-Britt	Carlsson	valdes	till	mötesordförande	och		
Torbjörn	Stjernberg	till	mötessekreterare	
	
4	Val	av	två	justeringsmän,	tillika	rösträknare	
Kjerstin	Hedeberg	och	Peter	Melkersson	valdes	att	justera	protokollet	
	
5	Stämman	bedömdes	ha	blivit	stadgeenligt	utlyst	
	
6	Fastställande	av	röstlängd	
Den	utdelade	andelsförteckningen	godkändes	som	röstlängd	(Se	bilagda	andels-	och	
deltagarförteckning)	

	
7	Sekreteraren,	Torbjörn	Stjernberg,	och	kassören	Johan	Dahlberg,	redovisade	
förvaltningsberättelsen	respektive	årsredovisningen.	

	
8	Revisionsberättelsen	redovisades	av	revisorn,	Carl-Aksel	Sveen		
	
9	Stämman	beslöt	fastställa	resultat-	och	balansräkning	
	
10	Stämman	beslöt	att	årets	överskott	balanseras	i	ny	räkning		
	
11	Stämman	beslöt	bevilja	ansvarsfrihet	för	styrelsen	
	
12	Stämman	beslöt	att	inga	arvoden	utgår	
	
13	Val	av	styrelseledamöter		
Ulla-Britt	Carlsson,	(ordförande,	representerande	kyrkan),	Johan	Dahlgren,	och	
Rolf-Erling	Larsson	valdes	förra	året	att	ingå	i	styrelsen	till	2023	års	stämma	
	
Årets	stämma	valde	att	utse	Torbjörn	Stjernberg,	Bo	Söderström,	Glenn	Berntsson	
att	ingå	i	styrelsen	till	2024	års	stämma	
	

14	Val	av	två	revisorer	och	en	revisorssuppleant	för	1	år		
	 Carl-Aksel	Sveen	och	Trude	Sveen	valdes	att	utgöra	föreningens	revisorer		
	 Peter	Melkersson	valdes	till	revisorssuppleant	
	
15	Val	av	valberedning	
Carin	Gustavsson	och	Anna	Hedberg	utsågs	av	stämman	till	valberedning		
	



2 

16	Val	av	firmatecknare	
Beslöts	att	ordförande,	Ulla-Britt	Carlsson,	och	kassör,	Johan	Dahlgren,	tecknar	
firma	var	för	sig,	men	att	beslut	om	åtaganden	över	SEK	30	000	tas	av	styrelsen	
gemensamt	
	

17	Vägens	åtgärdsbehov.	
Synpunkten	framfördes	att	grusningen	kan	behövas	göra	oftare	än	10	år.	Redan	
nu	bör	släntning	för	avrinning	ske	på	vissa	ställen.	Synpunkten	att	Nationalparken	
bör	bidra	till	kostnader	för	underhåll	framfördes	också.	Även	genvägen	mot	
Ekenäs	diskuterades	–	och	det	ökade	slitaget	på	denna.	
	

18	Årsavgift	2022	
Johan	Dahlberg	redovisade	sin	analys	av	kostnaderna	för	vägarna	i	ett	längre	
perspektiv.	Slutsatsen	är	att	en	avgift	på	ca	300	kr	bör	räcka.	
Beslöts	att	fastställa	avgiften	300	kr.	(Synpunkten	att	framfördes	dock	att	den	
gärna	kan	vara	minst	350	kr).	
	

19	Övriga	frågor	
	 En	allmän	diskussion	om	Koster	fördes	men	inga	övriga	beslut	togs.	
		 	
	
20	Mötet	avslutades	
	
Sydkoster		
	
	
	
Ulla-	Britt	Carlsson	 	 Torbjörn	Stjernberg	
(mötesordf.)	 	 (mötessekr.)	
	
	
	
Kerstin	Hedberg	 	 Peter	Melkersson	
(justeringsperson)		 	 (justeringsperson)	
	


